

## **Svenska Fäkttförbundet**

### **Protokoll för möte med KLL 2023-12-13**

#### **Kallade:**

Leif Högström, ordf. (LH)  
Jerri Bergström (JB)  
Göran Flodström (GF)  
Pia Björk (PB)  
Muhannad Al-Nuaimi (MA)  
Ehsan Ashrafi (EA)

#### **Adjungerade:**

Förhindrad, Pontus Weman Tell (PWT), ansvarig fysträning, mm (till § 6)  
Henrik Lundegard (HL) Landslagskoordinator

#### **§ 1 Mötets öppnande**

Leif öppnade mötet.

#### **§ 2 Fastställande av agenda**

Beslutades:

**Att** fastställa agendan.

#### **§ 3 Föregående protokoll**

Beslutades:

**Att** lägga protokoll 2023-11-23 samt 2023-11-30 till handlingarna.

#### **§ 4 Budget 2024**

Som det ser ut nu så har vi intäkter på ca:

1170 000

Fasta utgifter på:

-276 000

Då har vi kvar för verksamhet ca:

874 000

Av dem är 300 tkr bidrag x till damvärja och vi bör lägga lika mycket av egna pengar för att vara trovärdiga i vår satsning om vi går vidare att ta emot bidrag X.

Då blir det kvar till övrig verksamhet:

274 tkr

Ett nedbantat förslag hamnar vi på – 322 tkr. I det förslaget står de aktiva själv för ca 2,5 miljoner. Det ingår heller ingen överledare på mästerskapstävlingar.

Det innebär att vi behöver banta ytterligare i budgeten om det inte finns andra möjligheter till finansiering.

LH och HL kommer att ha möte för att banta ned budgeten i balans men det blir inte mycket verksamhet tyvärr.

#### **§ 5 Strategiska initiativ**

Vi diskuterade de strategiska initiativen och hur de stämmer överens med utvecklingsplan och satsning på damvärja och ledare.

Vi beslutade att vi skall ta fram en Elitutvecklingsplan för SvFF. Planen skall vara övergripande och lättöverskådlig. Pia för in planerna i de befintliga strategiska initiativen men den kommer nog att utvecklas till ett eget initiativ.

Vi tillsatte en projektgrupp som skall arbeta med att få fram en Elitutvecklingsplan för SvFF. HL startar arbetet med en projektbeskrivning och en tidsplan med kommande möten.

Projektgruppen består av :

Henrik Lundegard

Göran Flodström

Muhannad Al-Nuaimi

Leif Högström

Pia Björk

Carolina Håkanson (När hon har möjlighet och om hon vill delta)

När projektbeskrivning är klar kommer vi att tillfråga fler personer som tex:

Pontus Weman Tell

Tomasz Goral

## **§ 6 Möte med SOK om X-stöd och damvärja den 14 december**

Mötet är framflyttat till januari för att Vi har oklarheter när det gäller vilka namn som kan vara med på en seriös satsning på damvärja. Det har tyvärr varit stora förändringar när det gäller de aktiva sedan vi skrev utvecklingsplanen.

Vi diskuterade om vi är i ett läge där vi kan stå för den utvecklingsplan vi har skrivit. Vi skall utreda det under julhelgerna. Där vi intervjuar tänkbara fäktare och tränare.

Viktigt att vi presenterar hur det verkligen ser ut för SOK.

Vi behöver också visa att vi satsar på ledare på internationella tävlingar som efterfrågas. Vi saknar en person som skulle fungera som headcoach. Vi utreder vad det skulle kosta oss och om det är möjligt med vår redan mycket snäva budget. Henrik har diskuterat förutsättningslöst med en person som var intresserad men som tackat nej. Vi arbetar för att kunna presentera förslag på finansiering och arbetsbeskrivning för att kunna gå vidare med andra förslag.

## **§ 7 Förbundskapten florett höst 2024**

Tommaso slutar till sommaren. Henrik funderar på om vi eventuellt behöver ta in någon utomlands.

Vi funderar vidare på olika lösningar. Henrik hör sig för om olika möjligheter.

## **§ 8 Övriga frågor**

Inga övriga frågor.

## **§ 9 Nästa Möte**

Tisdag den 16 jan kl 12.00

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Leif Högström'. The signature is stylized with a prominent horizontal stroke at the end.

Vid protokollet  
Leif Högström